
Garcia: Wejście Pjanica wszystko zmieniło

News - ASRoma.pl

Giallorossi ograli FC Toronto w drugim sparingu na tourne po Ameryce

Północnej i teraz czeka ich pojedynek z Chelsea, w którym będziemy mogli

naprawdę dowiedzieć się czegoś o formie drużyny. Po meczu kilka słów na

konferencji prasowej zostawił Rudi Garcia. 

 

- Rozegraliśmy dobry mecz. Nie podobało mi się pierwsze 20 minut, zbyt wiele

błędów technicznych i w podaniach. W defensywie nie graliśmy dobrze na początku,

jednak potem zespół rósł i gdy Pjanic wszedł na boisko, zmienił całą nasza grę, z

pewnością. Bycie tutaj jest dla nas piękne, to pozytywne doświadczenie, zwłaszcza

gdyż nasz prezydent jest Amerykaninem. Teraz, w sobotę, rozegramy ważny mecz z

Chelsea.

 

Giallorossi zagrają z zespołem z Londynu w Waszyngtonie, z soboty na niedzielę, o 2

w nocy naszego czasu.
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